



Jewett-Cameron Company warrants your **EURO FENCE COMPOSITE HORIZONTAL FENCE BOARDS** to be free of defects in workmanship and further warrants that under normal use will be free of problems and will not check, splinter, delaminate, rot, or suffer structural damage from fungal decay, when installed, used and maintained properly in an above-ground application and in accordance with Jewett-Cameron Company's written instructions for 1 year from date of purchase by original purchaser. Jewett-Cameron Company warrants your **EURO FENCE ALUMINUM POST AND FRAMING COMPONENTS** to be free of defects in workmanship under normal use, when installed, used and maintained properly in accordance with Jewett-Cameron Company's written instructions for 1 year from date of purchase by original purchaser. In addition, this Limited Warranty does not cover and Jewett-Cameron Company shall not be liable for any installation, removal or reinstallation costs. Jewett-Cameron Company does not warrant against and is not responsible for, and no express or implied warranty shall be deemed to cover, any condition attributable to: 1) improper installation of Jewett-Cameron Company products and/or failure to abide by Jewett-Cameron Company's written instructions and any applicable laws or building codes, including but not limited to improper structural support, fastening, ventilation or gapping; 2) use of

Jewett-Cameron Company Products beyond normal use or in an application not recommended or permitted by Jewett-Cameron Company's written instructions and applicable laws and building codes; 3) any Act of God (including but not limited to flooding, hurricane, tornado, wind, earthquake, lightning, hail, etc.); 4) discoloration, fading spotting or staining from or caused, in whole or in part, by mold, mildew, other fungal growth, organic material, metallic oxides or particles (including but not limited to rust or corrosion of any fasteners), dirt, or other atmospheric or environmental pollutants, foreign substances such as grease, oil, chemicals (including but not limited to those found in cleaners), or normal weathering (defined as natural efflorescence, exposure to sunlight, weather and atmospheric conditions which causes any colored surface to gradually fade, flake, chalk or accumulate dirt or stains); 5) damage resulting from casualty, fire or exposure to heat sources such as cooking devices or retro-reflective surfaces; 6) the applications of paints, stains, surface treatments or other chemical substances including but not limited to cleaners or pesticides; 7) fading, flaking or other deterioration of any paints, stains or other coatings; 8) climate change, environmental conditions, static electricity or any cause beyond the control of Jewett Cameron; 9) variation or changes in color of Jewett Cameron Products; 10) ordinary wear and tear; 11) impact from objects; or 12) any fasteners not supplied or approved by Jewett-Cameron Company

JEWETT-CAMERON COMPANY WILL NOT HAVE OTHER OR GREATER LIABILITY FOR DEFECTS, NOR WILL JEWETT-CAMERON COMPANY HAVE ANY LIABILITIES FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES.

Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation or exclusion may not apply to you. If you discover a defect in the fence package during the warranty period and wish to obtain replacement parts or have questions, send notice of claim to:

**Jewett-Cameron Company
PO Box 1010, North Plains, Oregon 97133**

Include your return address, a copy of the original invoice or proof of purchase date, plus a description of claimed defect. All implied warranties of merchantability and fitness for particular purpose are limited to a duration explained above, from date of purchase. Some states do not allow limitations on how long an implied warranty may last, so the above limitations may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights, which may vary from state to state.

Jewett Cameron Company garantit **LES PANNEAUX DE COMPOSITE HORIZONTALS EURO FENCE** de tout défaut de fabrication et garantit, de plus, que dans une utilisation normale, ils ne comporteront pas de problèmes, ne vont pas s'égratigner, se délaminer, rouiller ou subir un dommage structurel provenant d'une dégradation fongique, lorsqu'installés, utilisés et entretenus correctement dans toutes les applications au-dessus du sol ci-dessus, en conformité avec les instructions écrites de Jewett Cameron Company pendant 1 an à compter de la date d'achat par l'acheteur original. Jewett Cameron Company garantit que vos **POTEAUX D'ALUMINIUM ET LES COMPOSANTES STRUCTURELLES EURO FENCE** sont sans défaut de fabrication dans des conditions normales d'utilisation, lorsqu'installés, utilisés et entretenus correctement, conformément aux instructions écrites de Jewett Cameron Company, pendant 1 an à compter de la date d'achat par l'acheteur original. De plus, la garantie limitée ne couvre pas, et Jewett Cameron ne doit être tenu responsable pour, et aucune garantie expresse ou tacite ne doit être considérée couvrir toute condition attribuable à :

1) une installation inadéquate des produits Jewett Cameron et/ou au défaut de se conformer aux instructions écrites par Jewett Cameron et à toute loi applicable ou code de la construction, incluant, mais sans s'y limiter un soutien structurel, une fixation, une ventilation ou des écarts inadéquats; 2) l'utilisation des produits Jewett Cameron au-delà de leur utilisation normale ou d'une application non recommandée ou permise selon les instructions écrites de Jewett Cameron et les lois applicables et les codes de construction; 3) toute catastrophe naturelle (incluant, mais sans s'y limiter, les inondations, les ouragans, les tornades, le vent, les tremblements de terre, les éclairs, la grêle, etc.); 4) la décoloration, les endroits décolorés ou souillés par ou causés en tout ou en partie par la moisissure, le mildiou, d'autres croissances fongiques, du matériel organique, des oxydes métalliques ou des particules (incluant, mais ne s'y limitant pas, la rouille ou la corrosion causés par toute attache), la saleté ou d'autres polluants atmosphériques ou environnementaux, les substances étrangères comme la graisse, l'huile, les produits chimiques (incluant, mais ne s'y limitant pas ceux trouvés dans les produits nettoyants), ou l'altération normale (définie comme l'efflorescence naturelle, l'exposition au soleil, la température et les conditions atmosphériques qui amènent toute surface colorée à graduellement décolorer, écailler, peler ou à accumuler de la saleté ou des taches); 5) les dommages résultants d'accident, du feu ou de l'exposition à des sources de chaleur comme des appareils de cuissons ou des surfaces rétro réfléchissantes; 6) les applications de peintures, de teintures, les traitements de surface ou d'autres substances chimiques, incluant, mais ne s'y limitant pas, les produits nettoyants et les pesticides; 7) la décoloration, l'écaillage ou d'autres détériorations de toute peinture ou autre revêtement; 8) le changement de climat, les conditions environnementales ou toute cause hors du contrôle de Jewett Cameron; 9) la variation ou le changement dans la couleur des produits Jewett Cameron; 10) l'usure normale; 11) l'impact d'objets; ou 12) toute attache non fournie ou approuvée par Jewett Cameron.

JEWETT-CAMERON COMPANY N'ASSUME AUCUNE RESPONSABILITÉ AUTRE OU ACCRUE RELATIVEMENT AUX DÉFAUTS ET N'EST PAS RESPONSABLE DES DOMMAGES ACCESSOIRES OU CONSÉQUENTS.

Certains États ou certaines provinces ne permettent pas l'exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou consécutifs, de sorte que les exclusions ou les limitations mentionnées ci-dessus peuvent ne pas s'appliquer à vous. Si votre produit présente un défaut au cours de la période de la garantie et que vous souhaitez obtenir des pièces de rechange ou que vous avez des questions, envoyez une réclamation à l'adresse suivante :

Jewett-Cameron Company • PO Box 1010 • North Plains, Oregon 97133 États-Unis

Veuillez inclure votre adresse, une copie de la facture originale ou une autre pièce prouvant la date d'achat, ainsi qu'une description du défaut. Toute garantie implicite de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier est limitée à une durée de un (1) an à compter de la date d'achat. Certains États ou certaines provinces ne permettent pas de limitations quant à la durée des garanties implicites, de sorte que les limitations indiquées ci-dessus peuvent ne pas s'appliquer à vous. Cette garantie vous confère des droits précis. Il est possible que vous disposiez également d'autres droits, qui varient d'un État ou d'une province à l'autre.

Jewett-Cameron Company garantiza las **TABLAS HORIZONTALES DE MATERIAL COMPUESTO DE LA CERCA EURO** contra defectos de fabricación y otros problemas en condiciones normales de uso y que no se agrietará, astillará, descascarará, descompondrá ni sufrirá deterioro estructural por hongos al instalarse, usarse y mantenerse adecuadamente sobre la superficie y de conformidad con las instrucciones por escrito de Jewett Cameron Company, durante 1 año desde la fecha de compra original. Jewett Cameron Company garantiza los **POSTES DE ALUMINIO Y LOS COMPONENTES ESTRUCTURALES DE LA CERCA EURO** contra defectos de fabricación en condiciones normales de uso, al instalarse, usarse y mantenerse adecuadamente y de conformidad con las instrucciones por escrito de Jewett Cameron Company, durante 1 año desde la fecha de compra original. Asimismo, esta Garantía Limitada no cubre costos de instalación, desinstalación o reinstalación y Jewett Cameron no será responsable de tales. Jewett Cameron no asume responsabilidad ni garantiza de forma expresa o implícita condiciones atribuibles a: 1) instalación indebida de productos de Jewett Cameron y/o incumplimiento de las instrucciones por escrito de Jewett Cameron y las leyes y códigos de construcción aplicables, esto se extiende, entre otras cosas, a los apoyos estructurales, los medios de fijación, la ventilación o el espaciado indebidos; 2) uso más allá de las condiciones normales de uso o en aplicaciones no recomendadas ni permitidas en las instrucciones por escrito de Jewett Cameron y las leyes y códigos de construcción aplicables; 3) actos fortuitos (incluidos, entre otros, inundaciones, huracanes, tornados, viento, terremotos, tormentas eléctricas, granizo, etc.); 4) decoloración, pérdida de vetas o tinte causado, total o parcialmente, por moho, humedad, otro tipo de crecimiento fúngico, materia orgánica, óxido o partículas metálicas (incluidas, entre otras, la oxidación o corrosión de los medios de fijación), polvo u otros contaminantes atmosféricos o ambientales, sustancias extrañas como grasa, aceite, químicos (incluidos, entre otros, las sustancias químicas de limpiadores) o efectos climáticos normales (definidos como eflorescencia, exposición a la luz solar, al clima y condiciones atmosféricas que provoquen el descoloramiento gradual de cualquier superficie de color, descascaramiento, cal o acumulación de suciedad o manchas); 5) daños ocasionados por siniestros, incendio o exposición a fuentes de calor como estufas o superficies retrorreflectante; 6) la aplicación de pinturas, tintes, tratamientos de superficies u otras sustancias químicas incluidas, entre otras, limpiadores y pesticidas; 7) descoloramiento, descascaramiento u otro tipo de deterioro de las pinturas; 8) cambios climáticos, condiciones ambientales, cargas electrostáticas o cualquier causa que escape al control de Jewett Cameron; 9) variación o cambio del color de los Productos de Jewett Cameron; 10) desgaste por uso normal; 11) impacto de objetos; o 12) cualquier medio de fijación no suministrado o aprobado por Jewett Cameron.

JEWETT-CAMERON COMPANY NO SERÁ RESPONSABLE DE LOS DEFECTOS NI DAÑOS INCIDENTALES O RESULTANTES.

Algunos estados no permiten la exclusión o limitación de los daños accidentales o resultantes, de modo que la exclusión o limitación anterior tal vez no se aplica a su caso. Si descubre defectos en el producto durante el periodo de vigencia de la garantía y desea obtener piezas de repuesto o tiene preguntas, envíe un aviso de reclamo a:

Jewett-Cameron Company • PO Box 1010 • North Plains, Oregon 97133.

Incluya su dirección para devoluciones y una copia de la factura original o prueba de la fecha de compra además de una descripción del defecto que reclama. Todas las garantías implícitas de comerciabilidad e idoneidad para un fin en particular, se limitan en duración a (1) año a partir de la fecha de compra. Algunos estados no permiten limitaciones sobre la duración de una garantía implícita, de modo que las limitaciones antes descritas puede que no se apliquen en su caso. Esta garantía le otorga derechos legales específicos, pero podría tener también otros derechos que pueden variar según el estado